
 

 פרופ' אירית בכר  -הצגת מועמדות  ליו"ר איגוד רופאי העיניים

 , העיניים ופאי/ותר איגוד   ות/ לחברי  שלום 

 : עצמי על   רקע  קצת  . שלנו האיגודיו"ר ל  בבחירות תמיכתכם  את בזאת  לבקש   רוצה אני

 בנים  4נ+ •

 2000שנת  - בטכניון בוגרת לימודי רפואה •

 2001-2006בשנים  - " בילינסון"  חולים  בבית עיניים  במחלקת התמחות •

   2006-8בשנים   -רפרקציה  וניתוחי  קרנית   השתלות, הקרנית במחלות   בקנדהפלושיפ  •

 ואילך  2009שנת . משקפיים  להסרת   לייזר  מכון -" אופטיק  אסותא "  של רפואית  מנהלת •

 2012שנת  – א "ת באונ'  לרפואה  הפקולטה של לאופתלמולוגיה בחוג פרופ' חבר קליני  •

 ואילך  2017שנת  - שניידר(   - השרון-מנהלת מערך עיניים במרכז רפואי רבין ) בילינסון  •

 2018שנת  –  א" ת ' באונ לרפואה  הפקולטה  של לאופתלמולוגיה   קליני בחוג  ןפרופ' מן המניי •

 . )אחראית ועדת הסל, יו"ר ועדת הבחינות( מעורבות בתפקידים שונים מטעם האיגוד •

 ובינלאומיים ארגון כנסים ארציים  •

 פעילות נרחבת בהוראת סטודנטים, מתמחים, אחיות, אופטומטריסטים  •

 עסוק מתמשך במחקר קליני ובסיסי  •

 : הנם לקדם  ארצה  אשר העיקריים  הנושאים  -האיגוד כיו"ר  לפעילותי באשר 

  של מובנה שילוב  הצעות לדוגמא:. החולים  בתי ורופאי הקהילה   רופאי  בין  הפעולה   שיתוףשיפור    .1

הפניות של חולים  ייעול השונים, שמירת רצף טיפולי לחולה,  ובפורומים  בכנסים  מהקהילה מקרים 

ייצוג הולם לרופאי הקהילה  , מיסוד תפקיד רפרנט קשרי קהילה בבתי החולים , דחופים- דחופים וסמי

 . ועוד במועצת האיגוד

בסדר    להערכתי   נמצאת איננה המונעת . הרפואהרפואה וירטואלית/ מונעת  רפואה דום יק  .2

הטכנולוגים והפלטפורמה הוירטואלית   שיפורים. הגבוהה ויש למצוא דרכים לקידומה  מספיק  עדיפות

 .   דום הנושאיועלינו כאיגוד לדאוג לק   -מהותי בהיבט זה  GAME CHANGERעשויים להיות  

. חייבת  קוד בהר"י י במקרוב לליבי והוא כרגע    . הנושא כנית ההתמחות ברפואת עינייםעדכון ת .3

 זה.  בנושא כאיגוד  להיות מעורבות משמעותית שלנו 

ואת   של הכנסים מחדש של הנושא על מנת לשפר איכותםנבחן  .מערך הכנסים וההשתלמויות. 4

 התועלת שאנו מפיקים מהם.  

דרוש שינוי מחשבה  .  האופטומטריסטים   ואיגוד  העיניים  רופאי   איגוד בין  הפעולה   שיתוף  שיפור.  5

, תוך הבנת גבולות הגזרה של כל אחד  בהיבט זה. אני סבורה ששילוב הכוחות של שני הארגונים  

 ובפרט למטופלים . לכל הצדדים    - יביא לתועלת גבוההמהם ,  



אני מאמינה כי קיים פוטנציאל רב  הידוק שיתוף הפעולה עם פקולטות להנדסה ועם התעשייה.  .  6

קדם מעורבות של קלינאים  בכוונתי לולא מנוצל בשיתוף הפעולה של קלינאים עם מהנדסים בארץ. 

יצירת צוותי  בהנחיית סטודנטים להנדסה ובהדרכה בקורסים להנדסה, ביקורים הדדיים בין הגופים, ו 

  ארצהכמו כן,  ומהנדסים. מהקהילה ומבתי החולים( )מחקר ופיתוח אינטרדיסציפלינריים בין קלינאים 

לעודד יזמות באמצעות איגום משאבים רלוונטיים של מערכי החדשנות בבתי החולים, חברות  

מסלולי חניכה, קרנות   לאפשר המסחור של קופות החולים, ומשקיעים בתחום הביומד בארץ, ו 

 ומענקים.  

. לאורך השנים נאסף מאגר  ום מחקרים רב מרכזיים ארציים בשיתוף בתי החולים והקהילהדקי.  7

 נתונים משמעותי בבתי החולים ובקופות החולים. זהו כר פורה למחקר שראוי שהאיגוד שלנו יוביל. 

   

  מתוך , בפניו  העומדות המטרות להשגת ולתרום האיגוד  במסגרת  לפעול  ביכולתי  מאמינה אני  - לסיכום

  בתי   לרופאי הקהילה  רופאי  בין הקשר   בישראל ולשפר את  העיניים   רופא   מעמד את  כוונה לשפר

   יפלינות הנושקות למקצוע שלנו צ, לאופטומטריסטים ולכל הדיסהחולים 

       

 אודה לתמיכתכם 

 

 בכר  אירית ' פרופ        

 מנהלת מערך עיניים 

 מרכז רפואי רבין  

 

 

 


